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Protokół Nr 6/2011 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 26 stycznia 2011r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek  /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1/.  
 
Pierwszym punktem porz ądku obrad było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie wyra żenia zgody na wybór dostawcy wyposa żenia – sprz ętu 
dla projektu „Wyposa żenie laboratorium informatycznego dla technikum 
informatycznego w Zespole Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mie ście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła Pani Alina Banaszewska – kierownik Referatu Inwestycji i Zamówień 
Publicznych/ 
 
Pani Banaszewska wyjaśniła, że Przedsiębiorstwo Realizacji Zamówień Publicznych Z. Leśniak 
Sp.j. z Połaniec (firma wybrana przez komisję  przetargową do realizacji części IV zamówienia, 
polegającego na dostawie sprzętu fotograficznego) nie spełnia wymogów określonych w 
specyfikacji istotnych warunków zamówienia. Zaproponowany sprzęt nie posiada minimalnych 
parametrów technicznych wymaganych przez zamawiającego. O fakcie tym, poinformowała 
pisemnie firma MM Market Małgorzata Małecka z Warszawy, która zażądała wglądu do 
dokumentacji firmy wybranej przez komisję przetargową. W związku z powyższym komisja 
przetargowa ponownie dokonała badania oferty stwierdzając, że: 

1) specyfikacja techniczna kamery cyfrowej Canon FS 307 nie zawiera informacji o wielkości 
pamięci flash wbudowanej lub dołączonej (zamawiający wymagał kamery posiadającej 
minimalną pamięć flash 8 GB), 
2) specyfikacja techniczna aparatu cyfrowego BenQ T1260 nie zawiera informacji o stabilizacji 
aparatu (zamawiający wymagał aparatu cyfrowego ze stabilizacją). 
Pani Banaszewska poinformowała, że komisja uznała iż powyższy sprzęt nie posiada 
oczekiwanych parametrów i nie spełnia minimalnych wymagań jakim winien odpowiadać 
oferowany sprzęt. Dodała, że zaoferowanie sprzętu niezgodnego z treścią specyfikacji istotnych 
warunków zamówienia skutkuje odrzuceniem oferty Przedsiębiorstwa Realizacji Zamówień 
Publicznych Z. Leśniak Sp.j z Połaniec i wyboru drugiego oferenta tj. firmy MM Market z 
Warszawy. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Drugim punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
uzupełnienia składu Rady Społecznej przy SP ZOZ w N owym Mie ście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła Pani Ewa Kalisz – Górzkowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Zdrowia i 
Polityki Społecznej/ 
 

Pani Kalisz – Górzkowska poinformowała, że w dniu 21.01.2011r. wpłynęła informacja z 
Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie dotycząca wytypowania do 
pełnienia funkcji przedstawiciela Wojewody w Radzie Społecznej przy SP ZOZ w Nowym 
Mieście Lubawskim. Dodała, że  przedstawicielem  Wojewody została Pani Barbara Grzywacz. 
W związku z tym, że w skład poprzedniej komisji wchodziły osoby, które nie są już radnymi  
należy uzupełnić ją o członków obecnej Rady Powiatu. 
Pani Starosta zaproponowała do składu Rady Społecznej n/w osoby: 
1. Pana Marcina Bulińskiego 

2. Pana Wacława Jabłońskiego 

3. Pana Romualda Koszewskiego. 

 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu.  Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
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Pismo Pana Mariana Podziewskiego – Wojewody Warmińsko – Mazurskiego stanowi załącznik 
nr 2. 
 
Trzecim punktem porz ądku były wolne wnioski. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że dokonano korekty projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmian w budżecie powiatu na rok 2011, dodany został § 2, który otrzymał brzmienie: ” W § 12 
ust. 1 skreśla się pkt 3 – spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych 
kredytów”. 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                              Przewodnicząca 
 
 Ewelina Kwaśniewska                                                                             Ewa Dembek                                                                                                         
 
 
 


